
PROTOKÓŁ NR XL/13 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE 

z dnia 8 października 2013 r. 
 
Sesja trwała od godz. 13.05 do godz. 14.50. 
  

Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 12, zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do niniejszego protokołu. Nieobecni radni: Pani Aneta Urbańska, Pan Paweł 
Wachowiak i Pan Robert Witeczek. 
 
Ponadto w Sesji udział wzięli: 
- Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin, 
- Zbigniew Gałązka   - Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin, 
- Waldemar Bartochowski - Sekretarz Gminy Żychlin, 
- Emilia Rajewska   - Skarbnik Gminy Żychlin,  
- Iwona Śmietanka  - Radca prawny, 
- Radni Rady Powiatu w Kutnie,                                                                                                                                         
- Kierownicy Referatów Urzędu Gminy,  
- Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy, 
- Przedstawiciele Rady Rodziców Szkoły Podstawowej Nr 2 w Żychlinie,   
- Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli zgodnie z załączoną listą obecności, 
- mieszkańcy gminy Żychlin. 
  

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Tarnowska.  
 

Otwierając obrady powitała Radnych Rady Miejskiej oraz Radnych Rady Powiatu, 
Burmistrza – Pana Grzegorz Ambroziaka, Zastępcę Burmistrza – Pana Zbigniewa Gałązkę, 
Skarbnika i Sekretarza Gminy, Kierowników jednostek organizacyjnych gminy, Kierowników 
Referatów Urzędu Gminy, Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz pozostałe 
osoby przybyłe na obrady Rady. 
 
Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej prawomocność                  
do podejmowania uchwał. 
 
Do proponowanego porządku obrad nie zgłoszono żadnych zmian. 
  
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia porządku obrad. 
 
Za przyjęciem porządku obrad głosowało - 12 radnych, 
„przeciw”     -   0 radnych, 
„wstrzymało się”    -   0 radnych. 
  
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie porządku obrad w następującym brzmieniu: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Zapytania i wolne wnioski. 
3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany budżetu gminy na 2013 rok, 
b) zmiany Uchwały Nr XXXII/168/13 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 24 stycznia 2013 r.                       

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej, 
c) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2013-2016, 
d) współdziałania Gminy Żychlin z Gminą Oporów, z Gminą Pacyna oraz z Gminą 

Strzelce w zakresie wykonywania zadania oświatowego dotyczącego zapewnienia 
wychowania przedszkolnego mieszkańcom tych gmin, 
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e) zawarcia porozumienia pomiędzy Gminą Żychlin a Starostwem Powiatowym w Kutnie 
dotyczącym przebudowy istniejącej drogi powiatowej nr 2109E Dobrzelin-Grabów                  
w m. Dobrzelin (ul. Jabłonkowa) i drogi powiatowej nr 2117E Dobrzelin-Śleszyn                         
w m. Grabów (ul. Szkolna), gm. Żychlin. 

4. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2013 r. wraz z informacją                   
o kształtowaniu się wieloletniej prognozy. 

5. Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2013 r. następujących 
jednostek: 
a) Samorządowego Zakładu Budżetowego, 
b) Żychlińskiego Domu Kultury, 
c) Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej.  

6. Informacja dotycząca organizacji roku szkolnego 2013/2014 w placówkach oświatowo-
wychowawczych. 

7. Przedstawienie informacji o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2012 r. przez 
podmioty uprawnione do ich analizy.  

8. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 15 czerwca 2013 r. do 
25 września 2013 r. 

9. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.  
10. Sprawy różne. 
11. Przyjęcie Protokołu Nr XXXVII/13 z dnia 27 czerwca 2013 r., Protokołu Nr XXXVIII/13              

z dnia 23 lipca 2013 r. i Protokołu Nr XXXIX/13 z dnia 20 września 2013 r.  
12. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany imienia Szkoły Podstawowej Nr 2 w Żychlinie wchodzącej w skład Zespołu 
Szkolno-Przedszkolnego, 

b) zmiany nazwy Przedszkola Samorządowego Nr 2 w Żychlinie wchodzącego w skład 
Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Żychlinie i nadania imienia Przedszkolu. 

13. Zakończenie obrad. 
 
 
Do p-tu 2. Zapytania i wolne wnioski. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o zgłaszanie zapytań i wolnych wniosków. 
Poinformowała wszystkich przybyłych na obrady Rady, że zgodnie z Regulaminem Rady  -   
w tym punkcie może zabierać głos również publiczność. 
 
Krzysztof Falkowski – zgłasza dwa wnioski w imieniu Komisji Oświaty: 
- pierwszy dotyczy stworzenia np. przy Referacie Promocji grafiku – harmonogramu imprez 

kulturalno-oświatowych odbywających się na terenie gminy, aby nie dochodziło do 
sytuacji, że w jednym dniu odbywają się 2 imprezy organizowane przez instytucje 
podległe Urzędowi Gminy. Można byłoby zobligować wszystkie jednostki gminy do 
informowania o planowanych uroczystościach i imprezach na terenie gminy,                                
a stowarzyszenia i organizacje poprosić o informowanie o tego typu organizowanych 
imprezach. Wówczas mieszkańcy nie będą musieli dokonywać wyboru, w której imprezie 
wziąć udział. 

- drugi wniosek dotyczy terenu rekreacyjnego przy rzece Słudwi – Komisja uważa, że warto 
byłoby poprzeć tę inicjatywę konsultacjami społecznymi, np. zapytać młodzież poprzez 
przeprowadzenie ankiety czego oczekiwałaby od gminy, jakiego rodzaju teren rekreacyjny, 
czy też rekreacyjno-sportowy miałby to być. 

 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – prosi, aby wszystkie jednostki zarówno 
gminy, jak i stowarzyszenia działające na terenie gminy – przy organizowaniu wszelkiego 
rodzaju imprez i uroczystości korzystały z ogólnego logo „Miasto z pulsem”. 
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Zofia Pilarska – wnioskuje, aby chociaż połowę środków ze sprzedaży pałacu w Śleszynie 
przeznaczyć na zakup samochodu strażackiego średniego dla OSP Śleszyn. Z tego, co wie, 
akt notarialny ma być podpisany i środki mają wpłynąć do budżetu gminy w listopadzie br. 
Taki wniosek wpłynął również od Ochotniczej Straży Pożarnej w Śleszynie, w którym 
określona jest kwota 800.000 zł na zakup samochodu, z tym że połowa środków 
pochodziłaby z zewnątrz, a o drugą część w wysokości 400.000 zł straż wnioskuje, aby 
zabezpieczyć w budżecie gminy na 2014 r. 
Samochód ten służyłby nie tylko społeczeństwu Śleszyna, ale również mieszkańcom 
okolicznych miejscowości. OSP Śleszyn tak samo jak OSP Żychlin należy do Krajowego 
Systemu Ratownictwa, a obecny samochód, który straż posiada ma już 37 lat. 
 
Grzegorz Szmigielski – Sołtys Sołectwa Zagroby – sprawa czyszczenia rzeki Przysowy – 
mieszkańcy posiadają dużo łąk w pobliżu rzeki Przysowy, a rzeka jest nieczyszczona. 
Zwraca się z prośbą, aby Urząd Gminy wystąpił do odpowiednich służb w Urzędzie 
Wojewódzkim z pismem o zainteresowanie się oczyszczeniem tej rzeki. Mieszkańcy 
posiadający łąki przy tej rzece, nie mają żadnych korzyści z tych łąk, gdyż są one zalewane.     
  
Janusz Kowalski – Sołtys Sołectwa Chochołów – w imieniu własnym, Rady Sołeckiej                      
i mieszkańców sołectwa Chochołów podziękował Zarządowi Gminy, Radzie Miejskiej i 
wszystkim, którzy przyczynili się do wykonania nowej nawierzchni na drodze w Chochołowie. 
Ma nadzieję, że ta droga posłuży długie lata wszystkim mieszkańcom. 
 
 
Do p-tu 3. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

a) zmiany budżetu gminy na 2013 rok, 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2013 
rok. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Oświaty (3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna 
(4 głosami „za”), pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 
gminy na 2013 rok. 
Członkowie Komisji Rolnej w sprawie powyższego projektu uchwały wypowiedzą się 
indywidualnie na Sesji Rady w drodze głosowania. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 
gminy na 2013 rok. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2013 rok 
głosowało   - 12 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XL/209/13 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

b) zmiany Uchwały Nr XXXII/168/13 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 24 stycznia 
2013 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej, 
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Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 
XXXII/168/13 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 24 stycznia 2013 r. w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Oświaty (3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna 
(4 głosami „za”), pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 
XXXII/168/13 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 24 stycznia 2013 r. w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
Członkowie Komisji Rolnej w sprawie powyższego projektu uchwały wypowiedzą się 
indywidualnie na Sesji Rady w drodze głosowania. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały 
Nr XXXII/168/13 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 24 stycznia 2013 r. w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/168/13 Rady Miejskiej  
w Żychlinie z dnia 24 stycznia 2013 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej głosowało- 12 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XL/210/13 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

c) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2013-2016, 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Wspierania Rodziny na lata 2013-2016 po zmianach zaproponowanych przez Komisję 
Oświaty i zaakceptowanych przez Burmistrza Gminy Żychlin. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Oświaty (3 głosami „za”), Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna 
(4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 
Programu Wspierania Rodziny na lata 2013-2016. 
Członkowie Komisji Rolnej w sprawie powyższego projektu uchwały wypowiedzą się 
indywidualnie na Sesji Rady w drodze głosowania. 
 
Krzysztof Falkowski – Komisja Oświaty wspólnie z pracownikiem MGOPS wypracowała 
kilka zmian do Programu Wspierania Rodziny, które zostały ujęte w zmienionym projekcie 
uchwały, jednakże prosiłby o wprowadzenie jeszcze jednej zmiany na stronie 13 Programu           
w punkcie 6 „Działania edukacyjne mające na celu integrację z grupą rówieśniczą i ze 
społecznością lokalną”, w trzeciej kolumnie po wyrazach „świetlica socjoterapeutyczna 
prowadzona przez Stowarzyszenie na Rzecz Rozwoju Gminy Żychlin” dopisać wyrazy: „lub 
inne organizacje pozarządowe”. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Burmistrz Gminy Żychlin nie wniósł uwag do propozycji Komisji Oświaty w sprawie zmiany 
zapisu na stronie 13 Programu Wspierania Rodziny.  
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Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2013-2016 wraz ze zmianami. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 
Rodziny na lata 2013-2016 wraz ze zmianami głosowało  - 12 radnych, 
„przeciw”       -   0 radnych, 
„wstrzymało się”      -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XL/211/13 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

d) współdziałania Gminy Żychlin z Gminą Oporów, z Gminą Pacyna oraz z Gminą 
Strzelce w zakresie wykonywania zadania oświatowego dotyczącego 
zapewnienia wychowania przedszkolnego mieszkańcom tych gmin, 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie współdziałania Gminy Żychlin            
z Gminą Oporów, z Gminą Pacyna oraz z Gminą Strzelce w zakresie wykonywania zadania 
oświatowego dotyczącego zapewnienia wychowania przedszkolnego mieszkańcom tych 
gmin. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Oświaty (3 głosami „za”), Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna 
(4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie współdziałania Gminy 
Żychlin z Gminą Oporów, z Gminą Pacyna oraz z Gminą Strzelce w zakresie wykonywania 
zadania oświatowego dotyczącego zapewnienia wychowania przedszkolnego mieszkańcom 
tych gmin. 
Członkowie Komisji Rolnej w sprawie powyższego projektu uchwały wypowiedzą się 
indywidualnie na Sesji Rady w drodze głosowania. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie współdziałania 
Gminy Żychlin z Gminą Oporów, z Gminą Pacyna oraz z Gminą Strzelce w zakresie 
wykonywania zadania oświatowego dotyczącego zapewnienia wychowania przedszkolnego 
mieszkańcom tych gmin. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie współdziałania Gminy Żychlin z Gminą Oporów,             
z Gminą Pacyna oraz z Gminą Strzelce w zakresie wykonywania zadania oświatowego 
dotyczącego zapewnienia wychowania przedszkolnego mieszkańcom tych gmin 
głosowało   - 12 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XL/212/13 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

e) zawarcia porozumienia pomiędzy Gminą Żychlin a Starostwem Powiatowym                     
w Kutnie dotyczącym przebudowy istniejącej drogi powiatowej nr 2109E Dobrzelin-
Grabów w m. Dobrzelin (ul. Jabłonkowa) i drogi powiatowej nr 2117E Dobrzelin-
Śleszyn w m. Grabów (ul. Szkolna), gm. Żychlin. 
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Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia pomiędzy 
Gminą Żychlin a Starostwem Powiatowym w Kutnie dotyczącym przebudowy istniejącej drogi 
powiatowej nr 2109E Dobrzelin-Grabów w m. Dobrzelin (ul. Jabłonkowa) i drogi powiatowej nr 
2117E Dobrzelin-Śleszyn w m. Grabów (ul. Szkolna), gm. Żychlin. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Oświaty (3 głosami „za”), Komisja Rewizyjna 
(4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia 
pomiędzy Gminą Żychlin a Starostwem Powiatowym w Kutnie dotyczącym przebudowy istniejącej 
drogi powiatowej nr 2109E Dobrzelin-Grabów w m. Dobrzelin (ul. Jabłonkowa) i drogi powiatowej 
nr 2117E Dobrzelin-Śleszyn w m. Grabów (ul. Szkolna), gm. Żychlin. 
Członkowie Komisji Rolnej w sprawie powyższego projektu uchwały wypowiedzą się 
indywidualnie na Sesji Rady w drodze głosowania. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – z uwagi na zapewnienie 
bezpieczeństwa użytkowników drogi oraz dzieci uczęszczających do Szkoły Podstawowej            
w Grabowie podejmiemy trud indywidualnego rozwiązania problemu tej inwestycji. W tym 
przypadku będzie bardzo ciężko uzyskać jakąkolwiek pomoc finansową od Starostwa 
Powiatowego w Kutnie. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zawarcia 
porozumienia pomiędzy Gminą Żychlin a Starostwem Powiatowym w Kutnie dotyczącym 
przebudowy istniejącej drogi powiatowej nr 2109E Dobrzelin-Grabów w m. Dobrzelin                          
(ul. Jabłonkowa) i drogi powiatowej nr 2117E Dobrzelin-Śleszyn w m. Grabów (ul. Szkolna), gm. 
Żychlin. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zawarcia porozumienia pomiędzy Gminą Żychlin                
a Starostwem Powiatowym w Kutnie dotyczącym przebudowy istniejącej drogi powiatowej nr 
2109E Dobrzelin-Grabów w m. Dobrzelin (ul. Jabłonkowa) i drogi powiatowej nr 2117E Dobrzelin-
Śleszyn w m. Grabów (ul. Szkolna), gm. Żychlin 
głosowało   - 12 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XL/213/13 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

 
Do p-tu 4. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2013 r. wraz 
z informacją o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej. 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii do 
informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2013 r. wraz z informacją              
o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej. 
 
OPINIE KOMISJI: 
 
Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna (4 głosami „za”), Komisja Oświaty              
(3 głosami „za”) przyjęły informację o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 
2013 r. wraz z informacją o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej. 
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Członkowie Komisji Rolnej w sprawie informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za     
I półrocze 2013 r. wraz z informacją o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej 
wypowiedzą się indywidualnie w drodze głosowania na Sesji Rady. 
 
Do informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2013 r. nie zgłoszono 
żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia informacji o przebiegu wykonania budżetu 
gminy za I półrocze 2013 r. wraz z informacją o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 
finansowej. 
 
Za przyjęciem informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy za I półrocze 2013 r. wraz           
z informacją o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej  
głosowało  - 12 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła informację o przebiegu wykonania 
budżetu gminy za I półrocze 2013 r. wraz z informacją o kształtowaniu się wieloletniej 
prognozy finansowej.  
 
Informacja ta stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 5. Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2013 r. 
następujących jednostek: 
 

a) Samorządowego Zakładu Budżetowego, 
 
Do przedłożonej informacji nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła informację Samorządowego Zakładu 
Budżetowego o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2013 r. 
Informacja ta stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

b) Żychlińskiego Domu Kultury, 
 
Do przedłożonej informacji nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła informację Żychlińskiego Domu 
Kultury o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2013 r. 
Informacja ta stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 

c) Miejsko - Gminnej Biblioteki Publicznej. 
 
Do przedłożonej informacji nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła informację Miejsko - Gminnej Biblioteki 
Publicznej o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2013 r. 
Informacja ta stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Do p-tu 6. Informacja dotycząca organizacji roku szkolnego 2013/2014 w placówkach 
oświatowo-wychowawczych. 
 
Do przedłożonej informacji nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła informację dotyczącą organizacji roku 
szkolnego 2013/2014 w placówkach oświatowo-wychowawczych. 
 
Informacja ta stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
 

Do p-tu 7. Przedstawienie informacji o złożonych oświadczeniach majątkowych za 
2012 r. przez podmioty uprawnione do ich analizy.  

 
Do przedstawionych informacji o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2012 r. nie 
zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie informacji. 
 
Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej oraz Burmistrza Gminy Żychlin o złożonych 
oświadczeniach majątkowych za 2012 r. stanowią załączniki do protokołu. 
 
Następnie Przewodnicząca Rady odczytała pismo Wojewody Łódzkiego znak: 
ZN.414.5.2013.OM z dnia 26 sierpnia 2013 r. w sprawie złożonych oświadczeń 
majątkowych. 

 
 

Do p-tu 8. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres 15 czerwca 
2013 r. do 25 września 2013 r. 
 
Do sprawozdania z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 15 czerwca 2013 r. do 
25 września 2013 r. nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia sprawozdania. 
 
Za przyjęciem sprawozdania z działalności Burmistrza Gminy Żychlin za okres od                      
15 czerwca 2013 r. do 25 września 2013 r. głosowało - 12 radnych, 
„przeciw”       -   0 radnych, 
„wstrzymało się”      -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przyjęła sprawozdanie. 
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Do p-tu 9. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – udzielił odpowiedzi na zapytania: 
- odnośnie wniosków Komisji Oświaty postara się, aby nie miały miejsca zdarzenia 

dotyczące nakładania się dwóch imprez w tym samym terminie. 
- teren rekreacyjny przy rzece Słudwi – jak najbardziej zasadne jest, aby młodzież 

zastanowiła się, jakiego terenu rekreacyjnego oczekuje, co byłoby im najbardziej 
potrzebne.  

- zabezpieczenie środków na zakup samochodu strażackiego dla OSP Śleszyn – 
będziemy zastanawiać się dogłębnie nad tym wnioskiem, przygotujemy stosowną 
odpowiedź w tym zakresie po zapoznaniu się ze wszystkimi aspektami sprawy. 
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- interwencja w sprawie oczyszczania rzeki Przysowy – przed kilkoma tygodniami 
otrzymaliśmy informację, że Zarząd Melioracji planuje roboty na terenie gminy Żychlin                    
w tym zakresie, wstępnie wskazywano do oczyszczania rzekę Słudwię w obrębie granic 
administracyjnych miasta. Będziemy sądować, czy swoje prace będą mogli rozszerzyć                 
o obszar rzeki Przysowy.  

 
 
Do p-tu 10. Sprawy różne. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – chciałby przedstawić sprawę gazyfikacji 
gminy Żychlin, gdyż uważa, że ten temat jest szczególnie ważny. Przedsiębiorcy czekają na 
uruchomienie gazociągu na terenie naszej gminy, a szczególnie na terenie strefy 
ekonomicznej, w niektórych przypadkach, inwestorzy stawiają gazociąg jako warunek 
brzegowy.  
Gmina poczyniła pierwsze kroki w kierunku gazyfikacji poprzez to, że dokonała prywatyzacji 
Zakładu Energetyki Cieplnej. Obecnie w jednym podmiocie znajduje się źródło ciepła oraz 
sieć cieplna. Odpowiadając na pismo z września br. Prezes firmy Energa Kogeneracja – Pan 
Marek Dec potwierdził zamierzenia inwestycyjne polegające na pozyskiwaniu paliwa                          
w postaci gazu ziemnego. 
Następnie Burmistrz poinformował, że w dniu dzisiejszym nastąpiło otwarcie ofert na zadanie 
modernizacji stadionu miejskiego. Złożono 6 ofert, nad którymi teraz będzie pracowała 
komisja przetargowa. Ponadto informuje, że najniższa oferta jest o około 160.000 zł niższa od 
oferty w poprzednim przetargu, co być może umożliwi realizację zadania. 
 
Józef Kowalski – zwraca się z prośbą do Zarządu Gminy o uhonorowanie pośmiertnie 
naszego wieloletniego trenera Andrzeja Gajewskiego pamiątkową tablicą. Przypomniał, że 
Pan Andrzej wychował wiele pokoleń ciężarowców i mistrzów Polski, a także promował naszą 
gminę na terenie kraju, jak również poza jego granicami. Jest jedną osobą z wielu, która 
uważa, że w taki sposób powinno się uhonorować postać Pana Andrzeja Gajewskiego. 
 
Grzegorz Ambroziak – spotkał się z tym, że często uhonorowuje się daną osobę wykonując 
pamiątkowe tablice, zazwyczaj czyni się to w pierwszą rocznicę śmierci lub w okrągłe rocznice 
tzn. np. w 5, 10-tą rocznicę śmierci. Ma takie plany, aby w przyszłości dokonać uhonorowania 
osoby Pana Andrzeja Gajewskiego. Ze swojej strony myślał o takim upamiętnieniu osoby 
Pana Andrzeja w V rocznicę śmierci. 
 
Zofia Pilarska – w imieniu mieszkańców podziękowała za wykonanie remontu drogi gminnej 
w Janowie Grzybowskim. 
 
Grzegorz Ambroziak – po kontroli w terenie, dokonano wytypowania szlaków dróg i ustalono 
kolejność remontów najbardziej zniszczonych dróg. 
 
Teresa Kubicka – w związku z planowaną inwestycją budowy chodnika w Dobrzelinie w ul. 
Jabłonkowej, zapytała, czy inwestor będzie usuwał drzewa, które znajdują się w pasie 
chodnika. 
 
Grzegorz Ambroziak – nie mamy takiej wiedzy, jak będą wyglądały prace dotyczące budowy 
chodnika, gdyż to projektant określi co należy zrobić, gdy w pasie chodnika dojdzie do kolizji 
np. z drzewem. Wówczas projektant będzie wnioskował do Zarządu Dróg o wycinkę 
określonej ilości drzew w pasie drogowym. 
Ponadto prosi Panią sołtys, jeśli będzie widziała potrzebę usunięcia jakiegoś drzewa, bo 
będzie ono zagrażało bezpieczeństwu, to żeby wskazała te drzewa.  
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Henryk Zajkowski – Sołtys Sołectwa Czesławów – prosi Zarząd Powiatu o remont drogi 
powiatowej od Jurkowa do Dobrzelina, a Pana Burmistrza o interwencję w tej sprawie do 
powiatu. 
Poinformował, że mieszkańcy Drzewoszek pozbierali kamienie ze swych pól i tymi kamieniami 
będą łatać sami drogę w kierunku Drzewoszek Małych. 
 
Grzegorz Ambroziak – współpraca z powiatem jest trudna. Remont drogi w Żabikowie miał 
być wykonany w 50% środkami powiatu i 50% środkami gminy. Teraz okazuje się, że udział w 
finansowaniu remontu tej drogi ze strony powiatu będzie mniejszy. 
Dziś radni podjęli uchwałę, że gmina z własnych środków będzie finansowała budowę 
chodników przy drogach powiatowych. 
Informował, że powiat wytypował 4 drogi do modernizacji, najtańsza była do wykonania droga 
w Żabikowie. O ile dobrze pamięta kolejna pod względem ceny była droga w Drzewoszkach, 
więc jeśli w przyszłym roku powiat będzie miał środki na remonty dróg, prawdopodobnie 
remont  tej drogi zostanie wykonany. 
 
Henryk Zajkowski – przypomniał, że ta droga nie była 5 lat remontowana. Ze strony 
mieszkańców jest wola pomocy przy remoncie tej drogi, tylko, żeby powiat dowiózł kruszywo.  
 
Grzegorz Ambroziak – ze strony powiatu nie ma żadnej woli współpracy w tej sprawie ze 
względu na brak środków. 
 
Ewa Andrzejewska – Dyrektor MGPB w Żychlinie – zaprasza wszystkich zebranych na 
spotkanie z Andrzejem Andrusem, które odbędzie się w czwartek 10 października br. o godz. 
18.00 w Sali Królewskiej „Pod Wierzbą”. 
 
 
Do p-tu 11. Przyjęcie Protokołu Nr XXXVII/13 z dnia 27 czerwca 2013 r., Protokołu Nr 
XXXVIII/13 z dnia 23 lipca 2013 r. i Protokołu Nr XXXIX/13 z dnia 20 września 2013 r. 
 
Do przedłożonych protokołów nie zgłoszono żadnych uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia protokołów. 
 
1. Za przyjęciem Protokołu Nr XXXVII/13 z dnia 27 czerwca 2013 r. 

głosowało  -  12 radnych, 
„przeciw”  -    0 radnych, 
„wstrzymało się” -    0 radnych. 

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę. 
 
2. Za przyjęciem Protokołu Nr XXXVIII/13 z dnia 23 lipca 2013 r. 

głosowało  -  12 radnych, 
„przeciw”  -    0 radnych, 
„wstrzymało się” -    0 radnych. 

 
Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę. 

 
 

3. Za przyjęciem Protokołu Nr XXXIX/13 z dnia 20 września 2013 r. 
głosowało  -  11 radnych, 
„przeciw”  -    0 radnych, 
„wstrzymało się” -    0 radnych. 
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Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę i ogłosiła 20-minutową 
przerwę. 

 
Od godz. 14.30 obecnych na sali 11 radnych – wyszedł radny Leszek Kwiatkowski. 
 
  
Do p-tu 12. Podjęcie uchwał w sprawach: 

 
a) zmiany imienia Szkoły Podstawowej Nr 2 w Żychlinie wchodzącej w skład 

Zespołu Szkolno-Przedszkolnego, 
 
Przewodnicząca Rady poprosiła o zabranie głosu Burmistrza Gminy Żychlin – Pana 
Grzegorza Ambroziaka w sprawie projektów uchwał dotyczących zmiany imienia Szkoły 
Podstawowej Nr 2 i zmiany nazwy oraz nadania imienia Przedszkolu Samorządowemu Nr 2. 
   
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – na wstępnie powitał wszystkich 
zaproszonych przybyłych na obrady dzisiejszej wyjątkowej sesji rady. 
„Podczas dzisiejszej sesji będziemy pracować nad zmianą patrona Szkoły Podstawowej Nr 2 
w Żychlinie. Patronem szkoły do tej pory był Pan Aleksander Zawadzki.  
Kto powinien być patronem szkoły? Patron powinien być wzorem do naśladowania, swego 
rodzaju przewodnikiem. 
Jeżeli sięgnę pamięcią, jako absolwent tej szkoły, uczeń wieloletni, to staram sobie 
przypomnieć chociażby jedną okazję, że poza wielkim pięknym portretem w holu, zetknął się 
z tym, żebym mógł dziś odpowiedzieć sobie na pytanie, czy byłem dumny, że patronem mojej 
szkoły był Pan Aleksander Zawadzki, a może nawet, czy wiedziałem dokładnie kim był, co 
robił.  W czasach, kiedy ja kończyłem szkołę – w czasach socjalistycznych w poprzednim 
ustroju, czy ktoś o tym w ogóle mówił, czy ktoś o tym rozmawiał? Raczej nie. Takiej sytuacji 
po prostu nie pamiętam. 
Uważam, że już na początku lat 90-tych, kiedy nasz kraj przeszedł transformację, kiedy 
zmieniono ustrój, już wtedy powinno się dokonywać pewnych zmian. Myślę, że wtedy był 
najlepszy moment. To był taki pęd, do którego społeczeństwo miało najwięcej siły i wtedy 
społeczeństwo miało najwięcej przekonania. Kiedy po kilku latach inspirowanych  
spojrzeniem na inną szkołę na naszym terenie, na słynną szkołę im. Mickiewicza, kiedy 
słyszałem „ja jestem z LO Mickiewicza”, to to jest ten element, który jest w tym zakresie 
bardzo istotny, może i najważniejszy. Jest to ten pierwiastek, który łączy ludzi, który w jakiś 
sposób spaja. 

Na początku swojej pracy, już w roku 2007, przeprowadziliśmy z Panem Dyrektorem 
pierwsze wstępne badanie, czy są przesłanki do przeprowadzenia takiej zmiany. Jak już 
powiedziałem najlepszy moment był w tych latach 90-tych. Po wielu latach sami się 
przyzwyczailiśmy do stanu, który kiedyś jedli zastali, a inni trochę zapomnieli. Niektórzy 
może nawet nie pamiętali, że patronem tej szkoły jest Pan Aleksander Zawadzki. (…) 
W chwili obecnej jesteśmy wstanie odejść od tego starego patrona, przyjrzeć się, a może 
przekonać o tym, kim był, żeby ktoś nie zarzucał nam, że robimy sobie „sztukę dla sztuki”, bo 
nam się stary nie podoba, ale że robimy coś, co jest naszym celem. 
Są wśród nas uczniowie i nauczyciele i teraz może będą mieli więcej sposobności i okazji, 
aby pracować z uczniami z pewną sferą mentalną tej zmiany. Było wielu kandydatów na 
patrona. Nie było tak, że został narzucony jeden. Był to wybór demokratyczny. (…) Sama 
społeczność szkoły wybrała tego patrona, którego uważa za przyszłego moralnego patrona i 
przewodnika. (…) 
Uważam, że nowy patron jest istotny, jest ważny. Dlaczego? Bo stary patron bez względu na 
to, z jakiego ustroju pochodził, tak się żyło w tamtych czasach w Polsce i większość 
społeczeństwa nie miała na to wpływu. (…) 
Przytoczę teraz tylko kilka zdań z materiału, który znalazłem na stronie Instytutu Pamięci 
Narodowej na temat Pana Aleksandra Zawadzkiego, jako funkcjonariusza Międzynarodówki 
Komunistycznej, członka władz i centralnych struktur KPP, PPR, PZPR. 
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„W latach 1923–1924 uważano, że istnieją duże szanse na wywołanie rewolucji również w 
Polsce. Stworzono tutaj sprawnie działającą siatkę wywiadowczo-dywersyjną, koordynowaną 
także za pośrednictwem sowieckiego poselstwa w Warszawie. Akcje terrorystyczne, strajki, 
demonstracje i zamieszki miały pogłębić destabilizację państwa.” 
Jednym z koordynatorów i główno dowodzących był Pan Aleksander Zawadzki. Czytamy 
dalej: 
„Latem 1924 r. miały miejsce także głośne ekscesy o charakterze terrorystycznym z udziałem 
komunistów, których ofiarami byli żołnierze i osoby cywilne. (…) 
Stałym elementem propagandy partii, której aktywistą został Zawadzki, było w tym czasie 
nieskrywane żądanie utworzenia Polskiej Republiki Rad, wchodzącej w skład Związku 
Socjalistycznych Republik Rad. Znalazło to odzwierciedlenie m.in. w uchwałach odbywającej 
się w 1925 r. IV konferencji KPP. Oficjalnie stwierdzono, że komuniści nie mogą stać na 
gruncie obrony ówczesnego państwa polskiego. Po latach Władysław Gomułka pisał o 
uchwałach IV konferencji, że stała ona „tylko na gruncie niepodległości Polski Radzieckiej, a 
takiej Polski przecież nie było. Polska ówczesna była burżuazyjna i KPP nie kryła się z tym, 
że nie chce bronić niepodległości Polski burżuazyjnej. (…) 
Doświadczenie wojskowe Zawadzkiego w okresie przygotowań komunistów do działań 
terrorystycznych i dywersyjnych sprzyjało szybkiemu awansowi w hierarchii partyjnej, 
szczególnie w jej komórkach odpowiedzialnych za działalność dywersyjną wśród żołnierzy 
WP oraz za przygotowania do akcji sabotażowych na tyłach polskich jednostek na wypadek 
wojny. (…) 
Po ukończeniu kursów powrócił do Polski. Skierowano go najpierw na teren Okręgu KPRP 
Radom-Kielce, a na początku 1925 r. do Zagłębia Dąbrowskiego. Tam wziął udział w 
zorganizowaniu akcji wykonania wydanego przez partię wyroku śmierci na członku ZMK 
Antonim Kamińskim. Po otrzymaniu potwierdzenia zabójstwa od bezpośredniego wykonawcy 
wyroku powrócił do Warszawy.” 
Za to został skazany na 6 lat pozbawienia wolności. Później za przestępstwa przeciwko 
państwu polskiemu został skazany na 15 lat więzienia. 
Za chwilę posłuchamy czegoś o bardziej optymistycznym oddźwięku, abyśmy wiedzieli, 
dlaczego takie zmiany wprowadzamy.” 
  
Piotr Wysocki – Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Żychlinie – „dzisiaj 
Państwo Radni podejmiecie decyzję w sprawie zmiany imienia Szkoły Podstawowej Nr 2 
oraz zmiany nazwy i nadania imienia Przedszkolu Samorządowemu Nr 2 w Zespole 
Szkolno-Przedszkolnym w Żychlinie. Pragnę nadmienić, że droga, jaką pokonała 
społeczność szkolna i przedszkolna nie była wcale taka prosta. W nawiązaniu do 
wcześniejszej wypowiedzi Pana Burmistrza całą procedurę odnośnie zmiany imienia szkole i 
przedszkolu rozpoczęliśmy w 2011 r.  

Gdy w sierpniu 1999 r. przejmowałem obowiązki dyrektora szkoły, odniosłem 
wrażenie, że „Żychlińska Dwójka” nie posiada żadnego imienia. Nie było to tylko moje 
odczucie, ale wielu innych osób.  
Obecny patron istniał tylko w nazwie, jego osoba była obca dla wielu. Upływ czasu i zmiany 
ustrojowe, jakie zaszły w naszym kraju w naturalny sposób wymusiły na nas dokonanie 
zmian weryfikujących wcześniej podjęte decyzje. 
Wychowując młodych ludzi, dobrze jest wspierać się znanymi i powszechnie uznanymi 
autorytetami. 

Wybranie patrona szkoły ma nadać jednostce indywidualną tożsamość, ma sprawić, 
że cała społeczność szkolna będzie miała konkretny wzorzec do naśladowania, dzięki 
któremu wzbogaci swą działalność wychowawczą oraz szkolne tradycje. 
Poprzez nadanie imienia, szkoła promuje osobę patrona, jego postawę życiową, jego 
dokonania, w naturalny sposób pozyskuje do współpracy instytucje i osoby związane                         
z patronem. Wchodzi do rodziny szkół o tym samym imieniu, co może prowadzić do 
nawiązania wzajemnych kontaktów, np. organizacji konkursów, wycieczek, wakacyjnej 
wymiany uczniów. Może oprzeć swoje działania wychowawcze na wartościach 
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potwierdzonych życiem i działalnością patrona i ogólnie uznawanych przez społeczność 
szkolno-przedszkolną. Wzbogaca swoją obrzędowość związaną z patronem. 

W związku z powyższym opracowana została procedura zmiany patrona Szkoły 
Podstawowej Nr 2 oraz wyboru patrona Przedszkola Samorządowego Nr 2 w Żychlinie, która 
otrzymała pełną akceptację wszystkich środowisk szkoły i przedszkola. 
Zgodnie z przyjętą procedurą w dniu 24 kwietnia 2013 r. przeprowadzono demokratyczne 
wybory, które trwały od godz. 8.00 do godz. 20.00. 
W wyborach udział wzięły 542 osoby. Z 6 kandydatów na patrona, największą liczbę głosów 
(166 głosów) otrzymał Jan Paweł II. 
Następnie rady pedagogiczne, rady rodziców i samorząd szkolny podjęły stosowne uchwały 
o zmianie szkole i nadaniu przedszkolu imienia „Jana Pawła II”. Pragnę podkreślić, że 
uchwały te zostały podjęte jednogłośnie.  

W lipcu 2013 r. na podstawie tych uchwał złożyłem stosowne wnioski do Rady 
Miejskiej w Żychlinie oraz poinformowałem pisemnie o tym fakcie Kuratorium Oświaty                
w Łodzi.  
 Osoba Jana Pawła II jest sama w sobie wartością niepodważalną, mogą z niej 
czerpać wszyscy niezależnie od poglądów i wyznania. 
Dzisiaj Państwo podejmiecie decyzję, na którą czekają dzieci, rodzice, nauczyciele                                
i pracownicy Zespołu Szkolno-Przedszkolnego. Mam nadzieję, że decyzja ta będzie zbieżna 
z naszymi oczekiwaniami. 
Społeczność szkolna i przedszkola jest gotowa do przyjęcia imienia Jana Pawła II.”  
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany imienia Szkoły 
Podstawowej Nr 2 w Żychlinie wchodzącej w skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego. 
 
OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Oświaty (3 głosami „za”), Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna 
(4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy 
na 2013 rok. 
Członkowie Komisji Rolnej w sprawie powyższego projektu uchwały wypowiedzą się 
indywidualnie na Sesji Rady w drodze głosowania. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany imienia 
Szkoły Podstawowej Nr 2 w Żychlinie wchodzącej w skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany imienia Szkoły Podstawowej Nr 2                      
w Żychlinie wchodzącej w skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 
głosowało   - 11 radnych, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
Uchwała Nr XL/214/13 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
 

b) zmiany nazwy Przedszkola Samorządowego Nr 2 w Żychlinie wchodzącego               
w skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Żychlinie i nadania imienia 
Przedszkolu. 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy Przedszkola 
Samorządowego Nr 2 w Żychlinie wchodzącego w skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego      
w Żychlinie i nadania imienia Przedszkolu. 
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OPINIA KOMISJI: 
 
Komisja Oświaty (3 głosami „za”), Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Rewizyjna 
(4 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy 
Przedszkola Samorządowego Nr 2 w Żychlinie wchodzącego w skład Zespołu Szkolno-
Przedszkolnego w Żychlinie i nadania imienia Przedszkolu. 
Członkowie Komisji Rolnej w sprawie powyższego projektu uchwały wypowiedzą się 
indywidualnie na Sesji Rady w drodze głosowania. 
 
Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
 
Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy 
Przedszkola Samorządowego Nr 2 w Żychlinie wchodzącego w skład Zespołu Szkolno-
Przedszkolnego w Żychlinie i nadania imienia Przedszkolu. 
 
Za podjęciem projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy Przedszkola Samorządowego Nr 2 
w Żychlinie wchodzącego w skład Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Żychlinie i nadania 
imienia Przedszkolu głosowało  - 11 radnych, 
„przeciw”    -   0 radnych, 
„wstrzymało się”   -   0 radnych. 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę. 
 
Uchwała Nr XL/215/13 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ks. Wiesław Frelek – Proboszcz Parafii Żychlin – podziękował za zaproszenie na 
posiedzenie Rady Miejskiej. Wyraził wielką radość i wdzięczność za podjęcie tych uchwał. 
Wspomniał, że w tym roku mija 30 lat odkąd zdał maturę i szukał wzorców do naśladowania. 
Słowa Jana Pawła II „Musicie od siebie wymagać”, sprawiły, że wstąpił do seminarium. 
Wtedy jeszcze nie wiedział, że będzie księdzem. Potem spotykał się z Janem Pawłem II 
właściwie na każdej pielgrzymce. Kiedy zaczął być proboszczem w Łowiczu była taka sama 
sytuacja, też nadanie imienia szkole Jana Pawła II, dokładnie „imienia kardynała Karola 
Wojtyły Papieża Polaka”. I słowa „Musicie od siebie wymagać” znalazły się na sztandarze 
szkoły. W Łowiczu, kiedy papież powiedział: „Prawdziwie wielki jest ten człowiek, który chce 
się czegoś nauczyć”, myśli że te słowa poprowadziły go dalej i przyprowadziły aż do 
Żychlina, gdzie również będzie uroczystość nadania szkole imienia „Jana Pawła II”. 
 
Piotr Wysocki – podziękował za podjęcie decyzji w sprawie zmiany imienia szkoły i nadania 
imienia przedszkolu.  
Następnie poinformował, że wstępnie wraz z radą pedagogiczną i radą rodziców, Panem 
Burmistrzem i ks. dziekanem rozważano termin uroczystości związanej z nadaniem imienia            
i nadaniem sztandaru. Wstępnie zaplanowana jest ta uroczystość na dzień 16 maja 2014 r.  
Zbieg okoliczności sprawił, że 27 kwietnia 2014 r. odbędzie się zakończenie procesu 
kanonizacji Jana Pawła II – ogłoszenie go świętym. 18 maja będzie rocznica urodzin Jana 
Pawła II. Na przełomie września i października uroczystość 50-lecia istnienia szkoły nr 2. 
Przypomniał, że 28 czerwca 1963 r. było uroczyste wmurowanie kamienia węgielnego,                   
a w 1964 r. oddanie budynku do użytku szkole.   
 
 
Ewa Andrzejewska – Dyrektor Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej – na ręce Pana 
Dyrektora przekaże zdjęcie przedstawiające akt wmurowania kamienia węgielnego. 
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Do p-tu 13. Zakończenie obrad Sesji. 
 
 
Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim przybyłym na obrady za udział     
w Sesji Rady.  
 
Zamknęła XL Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
 
                                                                          Przewodnicząca Rady Miejskiej 
                                                                                  /-/ Elżbieta Tarnowska 
 
 
 
Protokolant: 
 
M. Charążka 
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